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Zápisnica 
z 15.  zasadnutia Mestského zastupiteľstva Spišská Stará Ves 

dňa 6. marca 2025  v zasadacej miestnosti Domu kultúry v Spišskej Starej Vsi 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Program:  

1. Otvorenie, schválenie programu.  

2. Procedurálne otázky, schválenie overovateľa zápisnice, zapisovateľa.  

3. Rozpočtové opatrenie č. 1/1/25. 

4. Rozpočtové opatrenie č. 2/1/25. 

5. Prijatie preklenovacieho krátkodobého bankového úveru. 

6. Návrh na vyradenie obstaraného dlhodobého majetku ako zmarené investície. 

7. Informácia o investičných aktivitách v meste. 

8. Informácie zo zasadnutí Rady partnerstva PSK. 

9. JPÚ Vyšná Mláka – aktuálny stav. 

10. Denný stacionár – aktuálny stav. 

11. Rekonštrukcia KD a telocvične ZŠ – vizualizácia. 

12. Monitorovacia správa plnenia aktivít komunitného plánu 2024.  

13. Informácie spojenej školy. 

14. Správa o činnosti mestskej knižnice za rok 2024. 

15. Správa MHZ Spišská Stará Ves za rok 2024. 

16. Rôzne. 

17. Interpelácie. 

18. Záver. 

 

K bodu 1.  

Otvorenie. 

      Rokovanie MsZ otvoril a viedol Ing. Ján Kurňava,  primátor mesta.   Konštatoval,  že  prítomní sú  

7 poslanci – Frankovská, Grainda, Krettová, Mláka, Škantár, Švienta, Výrostek, poslanec  Krempaský  sa  

ospravedlnil, poslanec Zadjora príde neskôr. Privítal  prítomných,  oboznámil  ich  s programom rokovania. 

Program bol 7 prítomnými poslancami  schválený.     

 

K bodu 2. 

Procedurálne otázky, schválenie overovateľa a zapisovateľa. 

Primátor za overovateľa zápisnice navrhol poslanca Škantára, návrh bol 7 hlasmi za  prítomných 

poslancov schválený. Za zapisovateľku bola určená Viera Jurkovičová.  

 

K bodu 3.  

Rozpočtové opatrenie č. 1/1/25. 

Písomný materiál bol doručený pred zasadnutím MsZ, je súčasťou materiálov   z  rokovania MsZ.  

Primátor –  uviedol, že ide o navýšenie bežných príjmov – podielové dane, pri zostavovaní rozpočtu nie sú 

známe definitívne čísla, vychádzalo sa z predbežných prognóz; preplatok za plyn – šetrenie. Na strane 

kapitálových výdavkov ide o navýšenie vysúťaženej sumy v súvislosti s 23 % DPH.  

Na zasadnutie MsZ prišiel poslanec Zadjora.  

Švienta -  pýtala sa na preplatok za plyn.  

Primátor – preplatok vznikol jednak vyššími zálohovými platbami, vplyvom poveternostných podmienok 

– už druhá podstatne slabšia zima, ako aj rekonštrukciami – zateplenie budov.  

K tomu bolo  jednomyseľne 8 hlasmi prítomných poslancov za prijaté uznesenie č. 1/1-3/25.   

Hlasovanie: za: Frankovská, Grainda, Krettová, Mláka, Škantár, Švienta, Výrostek, Zadjora  

proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 0 
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K bodu 4.  

Rozpočtové opatrenie č. 2/1/25. 

Písomný materiál bol doručený pred zasadnutím MsZ, je súčasťou materiálov   z  rokovania MsZ.  

Primátor  - uviedol, že ide na strane príjmov o schválené projekty – rekonštrukcia telocvične, chodníky na 

ul. Štúrovej – 10 000,-- - príspevok vlády SR, tu budú potrebné aj vlastné zdroje, resp. hľadať aj iné 

možností. Je možné, že sa chodník bude rekonštruovať aj postupne po častiach v závislosti od financií. To 

isté je premietnuté aj na strane výdavkov.   

K tomu bolo  jednomyseľne 8 hlasmi prítomných poslancov za prijaté uznesenie č. 2/1-3/25.   

Hlasovanie: za: Frankovská, Grainda, Krettová, Mláka, Škantár, Švienta, Výrostek, Zadjora  

proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 0 

 

K bodu 5.  

Prijatie preklenovacieho krátkodobého bankového úveru. 

Písomný materiál bol doručený pred zasadnutím MsZ, je súčasťou materiálov   z  rokovania MsZ.  

Primátor  – bližšie vysvetlil, že ide o krátkodobý úver, ktorý sa nezapočítava do dlhu a súvisí 

s financovaním niektorých projektov, ktoré sa musia vopred financovať z vlastných prostriedkov, financie 

sa vrátia až po realizácii projektu. Žiadosť by sa dávala až začiatkom apríla. Ide viacmenej o poistku, možno 

sa ani  prostriedky nepoužijú, alebo sa hneď vrátia, keď ich mesto dostane. Podobne je to aj pri priestranstve 

pri zdravotnom stredisku. Vysvetlil jednotlivé ponuky od Primabanky, VÚB a SLSP.  

Výrostek – za komisiu navrhuje schváliť úver od SLSP na základe dobrej spolupráce.  

Primátor -  mesto má účty vo všetkých troch uvedených bankách, 90 % však v SLSP.   

K tomu boli  jednomyseľne 8 hlasmi prítomných poslancov za prijaté uznesenia č. 3/1-3/25 a 4/1-3/25.   

Hlasovanie: za: Frankovská, Grainda, Krettová, Mláka, Škantár, Švienta, Výrostek, Zadjora  

proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 0 

 

K bodu 6.  

Návrh na vyradenie obstaraného dlhodobého majetku ako zmarené investície. 

Písomný materiál bol doručený pred zasadnutím MsZ, je súčasťou materiálov   z  rokovania MsZ.  

Primátor  - informoval o návrhu hl. kontrolóra – ide o investície z r. 2011 a 2016 – hmotný majetok – 

projektové dokumentácie, ktoré sa už nepoužijú a ak aj áno, tak podmienky už nebudú postačovať.   
K tomu bolo  jednomyseľne 8 hlasmi prítomných poslancov za prijaté uznesenie č. 5/1-3/25 .   

Hlasovanie: za: Frankovská, Grainda, Krettová, Mláka, Škantár, Švienta, Výrostek, Zadjora  

proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 0 

 

K bodu 7.  

Informácia o investičných aktivitách v meste. 

Písomný materiál bol doručený pred zasadnutím MsZ, je súčasťou materiálov   z  rokovania MsZ.  

Primátor – informoval o jednotlivých investičných akciách –  

✓ Fitness centrum – realizuje sa od decembra 2024, financovanie z PSK 60 tis €, a z najmenej 

rozvinutých okresov  41 tis €, financovanie celé je z externých zdrojov, realizácie cez mestský 

sociálny podnik, dokončenie predpoklad jún 2025 

✓ Centrum zdieľaných služieb – rekonštrukcia MsÚ – 3. nadzemné podlažie, spoločné priestory 

a pivničné priestory, prístavba 2 garáži, zakúpenie elektromobilu 

✓ Poľsko-slovenský projekt – už zakúpené auto, 95 % už je vyfinancované 

✓ Energetická náročnosť telocvične – už schválené, prebieha kontrola verejného obstarávania, 

predpoklad začiatku realizácie – máj, jún - pôjde o rekonštrukciu kúrenia, výmenu radiátorov, okien, 

zateplenie aj strechy, odpojenie od centrálneho kúrenia ZŠ  

✓ Energetická náročnosť kul. domu – v apríli odovzdanie staveniska – tiež výmena okien, rekonštrukcia 

strecha, zateplenie - ukončenie september 2025 

✓ Opatrovateľská služba – projekt od r. 2024, schválené financovanie do konca roka 2025, služba je 

poskytovaná aktuálne 9 klientom 5 opatrovateľkami 

✓ Terénna sociálna práca – projekt do r. 2029, mesto zamestnáva 2 pracovníčky 
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✓ Verejné priestranstvo pri zdr. stredisku – prístupová rampa, spevnené plochy – projekt cez MAS 

MAS, realizácia cez mestský soc, podnik 

✓ Zvyšovanie kvality života obyvateľov – ide o zakúpenie mechanizmov – prekopávač kompostu, 

mulčovač - 40 tis € 

✓ Rekonštrukcia ZŠ – už schválený  PSK veľký projekt vrátane športovísk v areáli ZŠ, čaká sa ešte na 

schválenie MIRI SR –realizácia asi až v r. 2026, spolufinancovanie mesta je 8 % 

✓ Ďalšie menšie projekty – stojiská na komunálny odpad – jednotné v meste, projektová dokumentácia 

na rekonštrukciu 3. pavilónu MŠ 

Mláka -  pýtal sa na miestne občianske a preventívne služby.  

Primátor – je to projekt na 30 mesiacov do júna 2026, 3 zamestnanci, 2 musia byť MRK, je to plne hradené 

zo štátu, zabezpečujú kontrolu dopravy, pochôdzky, prevenciu.  

Švienta -  pýtala sa na účasť p. Mazureka v realizácii projektu rekonštrukcie fitness centra.  

Primátor – vysvetlil – je to Výzva pre región 2024. Každý poslanec PSK mal alokáciu vo výške 30 tis €, 

ktorú môže použiť na aktivitu v rámci okresu – nepísané pravidlo, p. Mazurek oslovil primátora s ponukou 

použitia svojej alokácie pre naše mesto, mesto tak získalo s alokáciou primátora 2x30 tis €.   

K tomu bolo  jednomyseľne 8 hlasmi prítomných poslancov za prijaté uznesenie č. 6/1-3/25.   

Hlasovanie: za: Frankovská, Grainda, Krettová, Mláka, Škantár, Švienta, Výrostek, Zadjora  

proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 0 

 

K bodu 8. 

Informácie zo zasadnutí Rady partnerstva PSK. 

Písomný materiál bol doručený pred zasadnutím MsZ, je súčasťou materiálov   z  rokovania MsZ.  

Primátor – informoval, že Rada partnerstva je nový orgán VÚC, ktorý schvaľuje žiadosti -  80 % zdrojov 

sa schvaľuje cez VÚC. Rada schvaľovala aj naše žiadosti – už spomínaný veľký projekt rekonštrukcie ZŠ 

a obnovu kostola. Schválený je aj ďalší projekt – križovatka pri Elande, to je projekt PSK.   

K tomu bolo  jednomyseľne 8 hlasmi prítomných poslancov za prijaté uznesenie č. 7/1-3/25.   

Hlasovanie: za: Frankovská, Grainda, Krettová, Mláka, Škantár, Švienta, Výrostek, Zadjora  

proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 0 

 

K bodu 9.  

JPÚ Vyšná Mláka – aktuálny stav. 

Písomný materiál bol doručený pred zasadnutím MsZ, je súčasťou materiálov   z  rokovania MsZ.  

Primátor – uviedol, že realizácia sa chýli ku koncu, informoval o termínoch – 20. 6. 2025 by mal byť celý 

projekt odovzdaný zo strany OÚ na zápis do katastra nehnuteľností. Proces pokračuje ďalej, každý vlastník 

sa bezodplatne vzdal časti pozemku na vytvorenie spoločných priestorov, komunikácii – čo bude vo 

vlastníctve mesta. Mesto bude mať investície do vybudovanie inžinierskych sietí.     
K tomu bolo  jednomyseľne 8 hlasmi prítomných poslancov za prijaté uznesenie č. 8/1-3/25.   

Hlasovanie: za: Frankovská, Grainda, Krettová, Mláka, Škantár, Švienta, Výrostek, Zadjora  

proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 0 

 

K bodu 10.  

Denný stacionár – aktuálny stav. 

Písomný materiál bol doručený pred zasadnutím MsZ, je súčasťou materiálov   z  rokovania MsZ.  

Primátor – uviedol, že 4. 3. sa uskutočnilo požehnanie a otvorenie denného stacionára, ktorý je v prevádzke 

od 18. 12. 2024. Poskytuje službu 7 klientom 2 opatrovateľkami (úväzok 1,6) sociálny pracovník – úväzok 

0,3, upratovačka, ďalšie činnosti zabezpečované pracovníkmi mesta – vozenie obedov, údržba. Celková 

kapacita je 12 klientov. Terajší klienti sú všetci s najťažším stupňom odkázanosti – VI, je to náročné. Je to 

nová služba, ale dobrá a potrebná, vyžadujúca si práce navyše – mzdy, energie a iné.   
K tomu bolo  jednomyseľne 8 hlasmi prítomných poslancov za prijaté uznesenie č. 9/1-3/25.   

Hlasovanie: za: Frankovská, Grainda, Krettová, Mláka, Škantár, Švienta, Výrostek, Zadjora  

proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 0 
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K bodu 11.  

Rekonštrukcia KD a telocvične ZŠ – vizualizácia. 

Písomný materiál bol doručený pred zasadnutím MsZ, je súčasťou materiálov   z  rokovania MsZ. 

Primátor  - uviedol, že ide o informáciu farebného prevedenia telocvične a kul. domu, na rozhodnutie je 

ešte čas. Otázne je, akým spôsobom rozhodovať o tomto farebnom prevedení.  

Frankovská – je to v centre mesta, malo by to byť reprezentatívne.  

Výrostek – zachovať jednotné farby, jeden štýl mestských budov, rozhodnutie nechať na MsZ.  

K tomu bolo  jednomyseľne 8 hlasmi prítomných poslancov za prijaté uznesenie č. 10/1-3/25.   

Hlasovanie: za: Frankovská, Grainda, Krettová, Mláka, Škantár, Švienta, Výrostek, Zadjora  

proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 0 

 

K bodu 12.  

Monitorovacia správa plnenia aktivít komunitného plánu 2024.  

Písomný materiál bol doručený pred zasadnutím MsZ, je súčasťou materiálov   z  rokovania MsZ.  

p. Jurkovičová -  uviedla, že správa je vypracovaná podľa jednotlivých aktivít za rok 2024 a podľa 

jednotlivých cieľových skupín.  

K tomu bolo  jednomyseľne 8 hlasmi prítomných poslancov za prijaté uznesenie č. 11/1-3/25.   

Hlasovanie: za: Frankovská, Grainda, Krettová, Mláka, Škantár, Švienta, Výrostek, Zadjora  

proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 0 

 

K bodu 13. 

Informácie spojenej školy. 

Riaditeľka  – informovala o počtoch detí na zápis   do ZŠ -  40, MŠ, prihláškach do gymnázia – 25 – z toho 

5 aj na talentové školy. Aktuálne v gymnáziu je 69 žiakov, p. Čarnogurská končí pracovný pomer. Je 

potrebné vykryť úväzky,  zabezpečiť maturity, škola funguje, všetci sa snažia.  

Primátor -  pýtal sa, kedy budú definitívne počty, čo vysvetlila riaditeľka – v júni po druhom kole 

prijímačiek.  

Výrostek – pýtal sa na minimálny počet žiakov v triede. 

Riaditeľka – je to 17, za mimoriadnych okolností to môže byť aj 9, čo už raz v existencii gymnázia bolo. 

Triedu je potrebné otvoriť, ak sa teraz neotvorí, už sa netvorí vôbec. Urobili sa úpravy, zmeny v triedach, 

žiaci 1., 2. a 4. ročníka sú v pohode, tretiaci sa ešte trápia.  

Primátor -  dochádza k zlučovaniu škôl, aj v okrese Kežmarok – gymnázium v KK sa ide zlučovať so školou 

umeleckého priemyslu, hotelová akadémia so školou na Garbiarskej – a to ide o iné počty ako v našom 

gymnáziu. To isté aj v iných okresoch. Koncepcia školstva je nepriaznivá. Počty žiakov na prijatie na 

stredné školy schvaľovali doteraz VÚC, od budúceho roka bude už schvaľovať MŠ. Štát ide raziť tendenciu 

počtov žiakov na jednu strednú školu. Uvažuje sa o predĺžení povinnej školskej dochádzky a o ďalších 

návrhoch vo vzťahu k populácii – počty stredných škôl v okresoch. Realita v porovnaní s minulosťou vo 

vývoji populácie je zlá. Vízia – 4 triedy s počtom žiakov 17-20 v triede v porovnaní s počtom žiakov v ZŠ, 

ZUŠ a MŠ  je zlá, žiak v gymnáziu je najdrahší. A navyše nie sú to ani naši občania, mesto dopláca.  

Primátor informoval tiež o oznámení riaditeľky SŠ o vzdaní sa funkcie riaditeľky. Zriaďovateľ preto 

vyhlási výberové konanie  tak, aby sa nový riaditeľ/riaditeľka ujal funkcie od augusta. Zároveň poprosil 

riaditeľku o  riadne ukončenie aktuálneho školského roka a organizáciu nového šk. roka aby už ponechala 

novému riaditeľovi/riaditeľke školy. Informoval o výberovom konaní a termínoch - výberové konanie 

vyhlasuje zriaďovateľ, voľbu realizuje rada školy, kde došlo tiež k zmene - členka rady školy sa stala 

zástupcom riaditeľky pre gymnázium, do rady školy preto nastúpi prvý náhradník. Vysvetlil tiež prípadné 

odvolanie riaditeľky školy  – čo je možné len v súlade so zákonom, sú na to zákonné dôvody. Vyšetrovanie 

tragédie stále prebieha, čaká sa na oficiálne výsledky, dovtedy nemôže primátor konať. Čo sa stalo je 

hrozné, odsúdenia hodné, ale kým nie sú výsledky vyšetrovania, nedá sa nič robiť.  

Výrostek – pýtal sa, či sa očakávajú zmeny v pedagogickom kolektíve.  

Riaditeľka – očakáva sa u jednej učiteľky odchod do dôchodku a u ďalšieho sa uvažuje o odchode už druhý 

rok. Pracovný pomer končí už spomínaná p. Čarnogurská.  
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Informovala tiež o prijatí 5 žiakov do ZŠ, pravdepodobne budú aj ďalšie. Z kapacitných dôvodov nebolo 

možné prijať dieťa do MŠ a v budúcnosti už ani do 3. ročníka.  Ďalšie deti boli prijaté do ZŠ v Sp. 

Hanušovciach.  

Primátor – v meste je zriadené zariadenie núdzového bývania od 1. 1. 2025. Informoval, že mesto bolo 

informované len o zmene účelu stavby, žiadne iné možnosti vyjadrenia k takejto prevádzke mesto nemá, 

nevyjadruje sa k registrácii. Registrácia sociálnych služieb je v kompetencii VÚC pre všetkých 

poskytovateľov, t. j. či už pre mesto alebo  akéhokoľvek iného poskytovateľa sociálnej služby.  Požiadavka 

na takúto sociálnu službu nie je ani v komunitnom pláne, ani v PHSR. Kontrolnú činnosť bude vykonávať 

VÚC, MPSVaR SR. K prijímaniu ďalších žiakov do školy uviedol, že sú určené školské obvody pre ZŠ 

a povinné predprimárne vzdelávanie v MŠ, školy majú svoje kapacity. O prijatí žiaka do školy rozhoduje 

riaditeľ školy, nie zriaďovateľ. Odmietnutie prijatia je možné z kapacitných dôvodov.   

K tomu bolo  jednomyseľne 8 hlasmi prítomných poslancov za prijaté uznesenie č. 12/1-3/25.   

Hlasovanie: za: Frankovská, Grainda, Krettová, Mláka, Škantár, Švienta, Výrostek, Zadjora  

proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 0 

Z rokovania odišla p. Frankovská.  

 

K bodu 14.  

Správa o činnosti mestskej knižnice za rok 2024. 

Písomný materiál bol doručený pred zasadnutím MsZ, je súčasťou materiálov   z  rokovania MsZ.  

Prednostka – informovala o činnosti knižnice, knižničnom fonde, výpožičkách, počte čitateľov, projektoch, 

poskytovaných službách.  
K tomu bolo  jednomyseľne 7 hlasmi prítomných poslancov za prijaté uznesenie č. 13/1-3/25.   

Hlasovanie: za: Grainda, Krettová, Mláka, Škantár, Švienta, Výrostek, Zadjora  

proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 0 

 

K bodu 15.  

Správa MHZ Spišská Stará Ves za rok 2024. 

Písomný materiál bol doručený pred zasadnutím MsZ, je súčasťou materiálov   z  rokovania MsZ.  

Prednostka – uviedla, že v správe sú obsiahnuté aktivity, účasť na súťažiach pomoc pri podujatiach mesta 

o zmene predsedu MHZ.   
K tomu bolo  jednomyseľne 7 hlasmi prítomných poslancov za prijaté uznesenie č. 14/1-3/25.   

Hlasovanie: za: Grainda, Krettová, Mláka, Škantár, Švienta, Výrostek, Zadjora  

proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 0 

 

K bodu 16.  

Rôzne. 

1. Primátor:  

Renovácia mestskej tribúny  – predchádzajúca žiadosť nebola schválená, mesto podá žiadosť 

opakovane v novej výzve MŠ SR.  

K tomu bolo  jednomyseľne 7 hlasmi prítomných poslancov za prijaté uznesenie č. 15/1-3/25.   

Hlasovanie: za: Grainda, Krettová, Mláka, Škantár, Švienta, Výrostek, Zadjora  

proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 0 

2. Kultúrne akcie mesta – Dni mesta v termíne 19.-20. 7. – požiadal poslancov o návrhy, pripomienky 

k  programu  ako  aj  návrhy na ocenenia; ďalšie akcie  - Deň deti, Deň matiek – 2. májová nedeľa,  

t. j.  11. 5. 2025. 

K tomu bolo  jednomyseľne 7 hlasmi prítomných poslancov za prijaté uznesenie č. 16/1-3/25.   

Hlasovanie: za: Grainda, Krettová, Mláka, Škantár, Švienta, Výrostek, Zadjora  

proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 0 

3. Audit Úradu vlády – dňa 18. 3. sa uskutoční audit na miestne komunikácie cez projekt miestnych 

rómskych komunít.    
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K bodu 17.   

Interpelácie.  

1. Zadjora – pýtal sa, či rekonštrukcia kultúrneho domu neohrozí konanie kultúrnych akcií mesta – 

Dni mesta, ZFS.  

Primátor – bude sa to riešiť operatívne, priebežne. Ku ZFS uviedol, že zatiaľ je otázne či sa 

uskutočnia, a ak áno, tak určite v inom priestore, otázne je aj financovanie.  

 

K bodu 24. 

Záver.  

Rokovanie MsZ ukončil primátor mesta, informoval o ďalšom zasadnutí MsZ v mesiaci apríl, resp. 

máj, poďakoval prítomným za účasť.   

 

 

  

                    Ing. Ján Kurňava                                                           Mgr. Anna Horníková  

                     primátor  mesta                                                                prednostka MsÚ 

 

 

 

 

Overovateľ:   Mgr. Stanislav Škantár      ............................... 

   

Zapisovateľ:  Viera Jurkovičová             ................................ 


